

November 21, 2025.

Re: ASSA ABLOY Opening Solutions Canada – Brands Pricing Adjustments

To our valued customer,

Thank you for your continued support of our brands. As we prepare for 2026, our commitment remains strong to deliver best-in-class quality, performance, service levels, and reliable lead times.

ASSA ABLOY Canada continues to monitor developments related to trade actions and their impact on our market. With most elements now stabilized, we will implement a price adjustment that aligns the list prices with our brands. The upcoming **2026 Price Book** will reflect these changes, incorporating trade action adjustments (unless otherwise noted) and a modest increase to offset ongoing inflationary cost pressures.

Effective February 2, 2026, the following list price increases will be implemented on top of the 6% price adjustment currently in place. Those increases are as follows:

Brands	Effective Date	% of increase (average)
Access and Egress Hardware Group		
ASSA ABLOY ACCENTRA™ (mechanical, digital and residential products), Centrios, Corbin Russwin®, Norton Rixson®, SARGENT®	February 2, 2026	3.95%
Accessories and Glass Solutions Group		
McKinney®, Pemko, Rockwood®, and ASSA ABLOY Glass Solutions	February 2, 2026	5.75%
High Security Group		
Medeco, ASSA	February 2, 2026	3%
Electromechanical Solutions Group		
Adams Rite, Alarm Controls, H.E.S., Securitron	February 2, 2026	6%

Effective January 1, 2026, the following price adjustments will be implemented:

Brands	Effective Date	% of increase (average)
eff eff	January 1, 2026	3.5%
DoorBird	January 1, 2026	6%

The above increase reflects weighted averages and may not apply the same percentage increase across all items. All orders received by the customer service and order entry departments on or before the effective price increase date, will be invoiced at current prices. Any previously issued quotes will be honoured until the noted expiration date. For further information contact your sales representative.

Thank you again for your continued support and partnership.

Sincerely,

Roy Park
Country Manager
ASSA ABLOY Canada

21 novembre 2025.

Objet : ASSA ABLOY Opening Solutions Canada – Ajustements de Prix des Marques

À notre précieux client,

Merci pour votre soutien continu de nos marques. Alors que nous nous préparons pour 2026, notre engagement reste fort pour offrir la meilleure qualité de sa catégorie, des performances, des niveaux de service et des délais fiables.

ASSA ABLOY Canada continue de suivre de près l'évolution des mesures commerciales et leur impact sur notre marché. La plupart des éléments étant stabilisés, nous allons procéder à un ajustement des prix afin d'aligner les prix catalogue sur ceux de nos marques. Le prochain **Catalogue des Prix 2026** reflétera ces changements, en intégrant les ajustements liés aux mesures commerciales (sauf indication contraire) et une augmentation modeste visant à compenser les pressions inflationnistes actuelles sur les coûts.

À compter du 2 février 2026, les augmentations de prix suivantes s'ajouteront à l'ajustement de prix de 6% actuellement en vigueur. Ces augmentations sont les suivantes :

Marques	Date d'Entrée En Vigueur	% d'augmentation (moyenne)
Groupe Matériel d'Accès et de Sortie		
ASSA ABLOY ACCENTRA™ (produits mécaniques, numériques et résidentiels), Centrios, Corbin Russwin®, Norton Rixson®, SARGENT®	2 février 2026	3,95%
Groupe Accessoires et Solutions Verre		
McKinney®, Pemko, Rockwood®, et ASSA ABLOY Solutions Verre	2 février 2026	5,75%
Groupe Haute Sécurité		
Medeco, ASSA	2 février 2026	3%
Groupe Solutions Électromécaniques		
Adams Rite, Alarm Controls, H.E.S., Securitron	2 février 2026	6%

À compter du 1er janvier 2026, les ajustements de prix suivants seront mis en œuvre :

Marques	Date d'Entrée En Vigueur	% d'augmentation (moyenne)
eff eff	1 janvier 2026	3,5%
DoorBird	1 janvier 2026	6%

L'augmentation ci-dessus reflète les moyennes pondérées et peut ne pas appliquer le même pourcentage d'augmentation à tous les articles. Toutes les commandes reçues par les services clients et de prise de commandes avant ou à la date effective de l'augmentation des prix seront facturées aux prix actuels. Tous les devis précédemment émis seront honorés jusqu'à la date d'expiration indiquée. Pour plus d'informations, contactez votre représentant des ventes.

Merci encore pour votre soutien et votre partenariat continu.

Sincères salutations,
Roy Park
Gestionnaire Pays
ASSA ABLOY Canada

ASSA ABLOY Opening Solutions Canada
160 Four Valley Drive Vaughan
(Ontario) L4K 4T9

Tél. : 800-461-3007
Fax : 888-940-3242
www.assaabloydss.c